
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 1
Vil ministeren kommentere artiklen ”Boligskattekaos rammer vilkårligt: Yngre par hænger 
på død mands ejendomsskat”, bt.dk, den 30. september 2024, herunder besvare følgen-
de spørgsmål:
– Vil ministeren give et estimat for, hvor mange boligejere, der potentielt kan have/kan 

komme til at betale efterreguleret ejendomsskat for 2021-2013 for afdøde boligsæl-
gere i afsluttede dødsboer, selvom de nuværende ejere i købsaftalen har sælgers 
underskrift på, at sælger vil betale sin del af den efterregulerede ejendomsskat i 
forhold til ejertid?

– Vil ministeren forholde sig til forslaget om, at der træffes politisk beslutning om at op-
rette en ordning under Skatteforvaltningen, hvor de berørte boligejere af statskassen 
kan få refunderet den efterregulerede ejendomsskat, som de reelt ikke har mulighed 
for at få refunderet fra et afsluttet dødsbo?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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